

تركي عبد الله القاضي

الجوال: 0534960768 | المدينة المنورة | Email: turki.a.alkadi@gmail.com

التعليم

جامعة طيبة
بكالوريوس صحافة من قسم الصحافة والاعلام – كلية الآداب والعلوم الإنسانية

المهارات

- 4 سنين جامعية من الخبرة في تحليل البيانات، والتدقيق اللغوي، والبحوث التحريرية، وإعداد التقارير، والكتابة الصحفية.
- مرتبة الشرف الثانية من قبل جامعة طيبة.
- الكفاءة في غالبية تطبيقات وسائل التواصل الاجتماعي الشعبية.
- الكفاءة في Microsoft Word و Excel و PowerPoint و Outlook و Adobe Lightroom.
- نصف سنة من الخبرة كمصور، كاتب، ومحرر أخبار لوزارة الصحة كمتدرب A+.
- قابل للتكيف بدرجة عالية مع التكنولوجيا الجديدة وأستطيع التحكم بكفاءة أعلى من عادية في أجهزة الكمبيوتر التي تعمل بنظام التشغيل Windows.
- اللغات: العربية (اللغة الام)، الإنجليزية (عالي).

الخبرات العملية

متدرب إعلامي – وزارة الصحة، المملكة العربية السعودية

يناير 2023 – يونيو 2023

- عملت كمصور، وكاتب، ومحرر أخبار ضمن فريق الإعلام الصحي.
- إنتاج محتوى إعلامي متنوع وتوثيق الفعاليات الصحية.
- تغطية إعلامية ميدانية ومعالجة الأخبار بصيغة تحريرية احترافية.

الخبرات الأكاديمية / الميدانية

خبرة جامعية – قسم الصحافة والإعلام، جامعة طيبة

2021 - 2025

- أربع سنوات من الخبرة الأكاديمية والعملية في تحليل البيانات الصحفية، والتدقيق اللغوي، والبحوث التحريرية.
- إعداد تقارير مهنية وكتابة مواد صحفية وفق المعايير التحريرية.
- تنفيذ مشاريع بحثية وتحليل محتوى إعلامي ضمن بيئة أكاديمية تطبيقية.

Turki Abdullah Alkadi

Email: turki.a.alkadi@gmail.com | Mobile: 0534960768 | Saudi Arabia, Medina.

Education

Taibah University

Bachelor's Degree in Journalism – Department of Journalism and Media

Skills

- Four years of university-level experience in data analysis, proofreading, editorial research, report preparation, and journalistic writing.
- Second Class Honors from Taibah University.
- Proficiency in most popular social media platforms.
- Proficiency in Microsoft Word, Excel, PowerPoint, Outlook, and Adobe Lightroom.
- Half a year of experience as a photographer, writer, and news editor for the Ministry of Health as an A+ intern.
- Highly adaptable to new technologies and capable of operating Windows-based computers with above-average efficiency.
- Languages: Arabic (native), English (advanced).

Professional Experience

Media Intern – Ministry of Health, Kingdom of Saudi Arabia

January 2023 – June 2023

- Worked as a photographer, writer, and news editor within the health media team.
- Produced diverse media content and documented health-related events.
- Provided field media coverage and professionally edited news articles.

Academic / Field Experience

University Experience – Department of Journalism and Media, Taibah University

2021 – 2025

- Four years of academic and practical experience in press data analysis, proofreading, and editorial research.
- Prepared professional reports and wrote journalistic material according to editorial standards.
- Conducted research projects and media content analysis in an applied academic environment